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P r o t o k ó ł    Nr  XLIX/2023 
 

z  Sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim 

z  dnia  28  lutego  2023  roku 

odbytej w sali posiedzeń 

Urzędu Miejskiego w Kamieniu Krajeńskim 

w  godzinach  od  1430  do  1620 

 
Otwarcia XLIX sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim dokonał 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim – Kazimierz Warylak.  

Stwierdził, że na stan ogólny 15 radnych w obradach XLIX sesji 
uczestniczy 13 radnych, co stanowi quorum uprawniające Radę Miejską do 
podejmowania uchwał.  

Następnie powitał wszystkie osoby uczestniczące w sesji oraz 
przedstawił proponowany porządek obrad.  
 

Porządek obrad XLIX Sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim:     
1. Otwarcie sesji: 

    a/ stwierdzenie quorum 
    b/ przedstawienie porządku obrad 
 

2. Przyjęcie protokołu z XLVIII sesji Rady Miejskiej. 
 
3. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 
4. Informacja na temat stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 
 
5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Statutu Miejsko-Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Kamieniu Krajeńskim.        
      a/ wprowadzenie do tematu – Dyrektor MGOPS   

      b/ dyskusja 
      c/ podjęcie uchwały Nr XLIX/337/2023   
 

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia trybu i sposobu powoływania 
i odwoływania członków zespołu interdyscyplinarnego oraz 
szczegółowych warunków jego funkcjonowania. 

      a/ wprowadzenie do tematu – Dyrektor MGOPS   
      b/ dyskusja 

      c/ podjęcie uchwały Nr XLIX/338/2023   
 
7. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Kamień Krajeński. 
     a/ wprowadzenie do tematu – Skarbnik                           

     b/ dyskusja 
     c/ podjęcie uchwały Nr XLIX/339/2023   
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8. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu 

Krajeńskim w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński 
na rok 2023.   

     a/ wprowadzenie do tematu – Skarbnik             
     b/ dyskusja 
     c/ podjęcie uchwały Nr XLIX/340/2023   

 
9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Sępoleńskiemu.   

      a/ wprowadzenie do tematu – Skarbnik   
      b/ dyskusja 

      c/ podjęcie uchwały Nr XLIX/341/2023   
 
10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

na okres 15 lat oraz odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia 
umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej stanowiącej własność 

Gminy Kamień Krajeński.   
      a/ wprowadzenie do tematu – Inspektor   
      b/ dyskusja 

      c/ podjęcie uchwały Nr XLIX/342/2023   
 
11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

na okres 15 lat oraz odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia 
umowy dzierżawy nieruchomości gruntowych stanowiących własność 

Gminy Kamień Krajeński. 
      a/ wprowadzenie do tematu – Inspektor   
      b/ dyskusja 

      c/ podjęcie uchwały Nr XLIX/343/2023   
 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg 
gminnych.  
      a/ wprowadzenie do tematu – Inspektor   

      b/ dyskusja 
      c/ podjęcie uchwały Nr XLIX/344/2023   
 

13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wykazu kąpielisk na rok 
2023 na terenie gminy Kamień Krajeński oraz określenia sezonu 

kąpielowego. 
      a/ wprowadzenie do tematu – Inspektor   
      b/ dyskusja 

      c/ podjęcie uchwały Nr XLIX/345/2023   
 
14. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku. 

      a/ wprowadzenie do tematu – Przewodnicząca Komisji SWiP   
      b/ dyskusja 

      c/ podjęcie uchwały Nr XLIX/346/2023   
 
15. Informacje, komunikaty oraz sprawy bieżące. 
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16. Zamknięcie obrad sesji.    

 
Radny Bogdan Januszewski podkreślił, że na komisjach prosił Pana 

Skarbnika o bardziej czytelne zapisy w budżecie dot. inwestycji. Nic się nie 
zmieniło w tym zakresie. Zapisy są nieczytelne. Stwierdził, że ten punkt 
powinien być wykreślony z porządku obrad i przedstawiony dopiero wtedy 

jak będzie to wykonane tak jak prosił Pana Skarbnika. Zapisy są nieczytelne.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak zapytał czy jest to 

wniosek formalny. 
 

Radny Bogdan Januszewski odpowiedział, że nie, ale zwraca uwagę            
w tym zakresie.     

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak stwierdził, że radny 
mógł to zgłosić do punktu zmiany w budżecie, a nie do porządku obrad. 

Następnie poprosił o przegłosowanie porządku obrad.  
 
Radni jednogłośnie 13 głosami za przyjęciem przedstawionego 

porządku obrad (imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu           
z sesji).   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim stwierdził, że 
Rada Miejska na XLIX sesji obradować będzie wg przedstawionego porządku 

obrad.      
 
Ad.2. Przyjęcie protokołu z XLVIII sesji Rady Miejskiej. 

Radni jednogłośnie 13 głosami za przyjęciem protokołu z XLVIII sesji 

Rady Miejskiej.  

Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 

Ad.3. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 
Informacja z działalności w okresie międzysesyjnym – w załączeniu do 

protokołu z sesji. 

 
Radny Sebastian Skaja nawiązał do spotkania związanego z budową 

obwodnicy. Zapytał co zostało na nim ustalone.   
 
Burmistrz Wojciech Głomski poinformował o badania geologicznych. 

Podkreślił, że trwają prace i do 2027 roku obwodnica powinna zostać 
wybudowana. Przy okazji budowy obwodnicy ma nadzieję na rozwiązanie 

problemu skrzyżowania w Płociczu.  
 
Radny Sebastian Skaja zapytał również o planowaną lokalizację 

żłobka.  
 
Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że rozważane są                 

2 lokalizacje. Jedna nad kortami przy blokach lub przy ul. Topolowej. Po 
akceptacji projektu będzie dalsza informacja w tym zakresie.   
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Wobec braku dalszej dyskusji przystąpiono do kolejnego punktu 

obrad. 
 

Ad.4. Informacja na temat stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi. 

 

Burmistrz Wojciech Głomski poinformował, że w porządku prac Rady 
Miejskiej zawarto punkt dotyczący stawki opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi na rok 2023 i w związku z tym chciałby przekazać, 

że 10 lutego odbyło się otwarcie ofert, które wpłynęły do tutejszego Urzędu. 
Przetarg został ogłoszony na okres 2 lat kalendarzowych tj. do końca lutego 

2025 r. Oferty złożyły dwie firmy: Spółka NOVAGO ze Złotowa oraz Zakład 
Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej z Kamienia Krajeńskiego. Przetarg 
został rozstrzygnięty. Niższą ofertę na kwotę 3.749.569,19 zł złożył Zakład 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Sp. z o.o. w Kamieniu Krajeńskim. 
Kwota tej oferty, po przeliczeniu na liczbę mieszkańców, nie powoduje 

konieczności podniesienia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi. Stawka opłaty pozostaje zatem bez zmian i wynosi 29,50 zł za            
1 osobę zamieszkującą na terenie gminy. 

 
Wobec braku dyskusji przystąpiono do kolejnego punktu obrad. 
 
 

Ad.5. Wprowadzenia do tematu dokonała Dyrektor Miejsko – Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej – Beata Błoch.    
 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 
odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 
Uchwała Nr XLIX/337/2023 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia            
28 lutego 2023 roku w sprawie przyjęcia Statutu Miejsko-Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Kamieniu Krajeńskim, podjęta została jednogłośnie               
13 głosami za.   
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 

Ad.6. Wprowadzenia do tematu dokonała Dyrektor Miejsko – Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej – Beata Błoch.    
 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 

odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 

Uchwała Nr XLIX/338/2023 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia            
28 lutego 2023 roku w sprawie określenia trybu i sposobu powoływania                
i odwoływania członków zespołu interdyscyplinarnego oraz szczegółowych 
warunków jego funkcjonowania, podjęta została jednogłośnie 13 głosami za.   
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
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Ad.7. Wprowadzenia do tematu dokonał Skarbnik Miasta i Gminy 

Kamień Krajeński – Piotr Gustyn.    
 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 
odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Uchwała Nr XLIX/339/2023 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia            
28 lutego 2023 roku zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Kamień Krajeński, podjęta została jednogłośnie 
13 głosami za.   
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 
Ad.8. Wprowadzenia do tematu dokonał Skarbnik Miasta i Gminy 

Kamień Krajeński – Piotr Gustyn.    
 

Radny Bogdan Januszewski stwierdził, że dopiero teraz Pan Skarbnik 
przedstawił, że kwota 60 tys. zł ma być na projekt drogi nad Brzuchowo. 
Podkreślił, że na komisjach Pan Burmistrz wspomniał o konsultacjach                 

z Radą, ale nikt o takich konsultacjach nie słyszał. Zwrócił uwagę, że do 
dzisiaj nie jest to wpisane tylko słownie Pan Skarbnik o tym poinformował.  
 Poprosił również o wyjaśnienie czy dobrze zrozumiał, że w Dąbrówce 

będą robione 3 odcinki drogi, a mianowicie ul. Spacerowa, Leśna i Parkowa. 
Stwierdził, że ul. Spacerowa miała być wykonywana ze środków z funduszu 

sołeckiego. Zapytał o co w tym wszystkim chodzi.    
 Następnie poinformował, że ma wniosek „o zmianę w wydatkach                
z projektu budowa drogi w kierunku jeziora Brzuchowo na projekt budowy 

drogi w Radzimiu”. Zapytał jakie jest uzasadnienie, aby w pierwszej 
kolejności przedstawiać drogę nad Brzuchowo, a o Radzimiu zapominać. 

Wiele razy mówił jak to odczuwa. Zapytał dlaczego 300 osób zostaje bez 
drogi. Odnosząc się do tłumaczenia, że Radzim dostał świetlicę stwierdził, że 
Kamień Krajeński czy inne miejscowości również otrzymały. Podkreślił, że jak 

składa wniosek o jakąkolwiek, nawet najmniejszą inwestycję to zawsze ma 
wypomniane, że w Dużej Cerkwicy jest zrobiona droga. Zwrócił jednak 
uwagę, że ta droga ma tylko 350 metrów. W Małej Cerkwicy planowany jest   

3 razy dłuższy odcinek drogi. Podkreślił, że nie jest przeciwko tej drodze. 
Stwierdził jednak, że wypominaną ma nawet salę w Dużej Cerkwicy,                   

a przecież ona jest dla dzieci z 5 miejscowości. Nawiązując ponownie do dróg 
podkreślił, że brakuje zapisów ile dany odcinek będzie kosztować. Jeżeli ma 
głosować to musi wiedzieć nad czym. Poprosił Pana Skarbnika o część 

opisową do budżetu. Ponownie zapytał czy to prawda, że w Dąbrówce będą 
robione 3 odcinki drogi.       
 

Skarbnik Piotr Gustyn odpowiedział, że do budżetu wprowadzane są dane, 
które otrzymuje z wydziału inwestycyjnego. Podkreślił, że nie jest od 

prowadzenia i nadawania nazw inwestycjom w gminie. Nie może tak po 
prostu zmieniać danych. Zwrócił uwagę, że nazwy są zgodne z wnioskami               
o pozyskanie środków zewnętrznych. Odnośnie dróg w Dąbrówce 

poinformował, że są 2 drogi. Jedna ze środków Polski Ład PGR i druga 
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wskazana przy kwocie 4 mln zł obejmująca 5 dróg. Jest całkowita kwota 

zadania, a jaka kwota przypadnie na daną drogę okaże się dopiero po 
rozstrzygnięciu przetargu. Wówczas będzie można poinformować jaki odcinek 

drogi ile kosztuje. Przetarg ogłoszony był na całość i ma zostać wykonany 
przez jedną firmę. Na chwilę obecną nie może być innego zapisu. Jak drogi 
oddawane będą do majątku gminy to wtedy wpisywane będą już konkretne 

kwoty, ale to dopiero po rozstrzygnięciu przetargu. Musi odbyć się cała 
procedura.  
 

Radny Bogdan Januszewski zapytał Pana Burmistrza czy prawdą jest, że 
będzie wykonywana ul. Parkowa w Dąbrówce.  

 
Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że jeżeli chodzi o ul. Spokojną to 
została ona dołączona do przetargu. Przypomniał, że wniosek w sprawie tej 

drogi złożony był do Wojewody, gdzie finansowanie jest 50/50. Udało się 
jednak i droga została dołączona do przetargu na 5 ulic łącznie,                           

a finansowanie jest 95/5. Dzięki temu udało się zaoszczędzić ogromne 
środki. Następnie podkreślił, że materiał, który jest w Dąbrówce zakupiony 
został ze środków wsi Dąbrówka i zbierany był od 2 lat. Gmina nie dołożyła 

złotówki do tego materiału. Pozostaje kwestia tego co Dąbrówka chce dalej 
zrobić z tym materiałem. Podkreślił, że jest po rozmowie z Panem sołtysem               
i jeżeli Dąbrówka wyasygnuje środki na projekty to będzie mogła ze swoich 

środków inwestować. Nikt nie zabroni mieszkańcom Dąbrówki inwestować              
w ten sposób.    

 
Radny Bogdan Januszewski stwierdził, że pamięta, iż 2 lata temu sołectwo 
Dąbrówka przeznaczyło kwotę 37 tys. zł, a drugie 37 tys. zł dała gmina. 

Zapytał wtedy czy Duża Cerkwica może liczyć na coś takiego. Otrzymał 
odpowiedź, że nie.  

 
Burmistrz Wojciech Głomski stwierdził, że radny myli fakty. Gmina się z tego 
nie wywiązała. Materiał zakupiony został tylko ze środków sołectwa 

Dąbrówka. Podkreślił, że jeżeli radny nie wierzy to zaprasza do zapoznania 
się z dokumentacją. Cieszy się, że Dąbrówka inwestuje w ten sposób. To są 
ich środki na tę drogę.  

 
Radny Bogdan Januszewski zapytał dlaczego zatem zapisane jest, że zostało 

dołożone drugie tyle, a radni nic o tym nie wiedzą, że nie zostało jednak 
dołożone. Nie było to zmienione. Stwierdził, że jeżeli byłaby informacja w tej 
sprawie dzisiaj nie byłoby takiej dyskusji.    

 
Burmistrz Wojciech Głomski podkreślił, że to była prośba rady sołeckiej do 
Rady. Gmina nie wywiązała się z ustaleń, ponieważ Dąbrówka „zawalona” 

zostałaby polbrukiem. Stwierdził, że na dzień dzisiejszy ta kwota 37 tys. zł 
nie będzie przekazana do Dąbrówki, ponieważ były one przyporządkowane do 

ul. Spokojnej. Dąbrówka ma materiał i musi sama podjąć decyzję co dalej 
będzie z nim robić. Postawa była godna gospodarza. Zwrócił się do radnego 
Bogdana Januszewskiego, że nie może mówić, że Burmistrz dołożył środki. 
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Są to środki sołeckie. Jeszcze raz podkreślił, że rada sołecka i radni prosili, 

aby gmina nie kupowała tego materiału.  
 

Radny Bogdan Januszewski podkreślił, że nie mówi o środkach sołeckich 
tylko o tym co w było w planie, że z budżetu gminnego zostanie dołożone.   
 

Burmistrz Wojciech Głomski jeszcze raz podkreślił, że gmina z założenia 
budżetowego nie wywiązała się w stosunku do Dąbrówki. Nie można mówić, 
że wszystko wkłada się w Dąbrówkę.   

 
Radny Bogdan Januszewski podkreślił, że nigdy nie mówił, że wszystko jest 

w Dąbrówce, a Pan Burmistrz mówi, że tak. Poprosił o przegłosowanie 
wniosku, ponieważ chce wiedzieć jakie jest stanowisko radnych.  
 

W związku ze złożonym wnioskiem przez radnego Bogdana Januszewskiego 
ogłoszona została 15-minutowa przerwa.  

 
Po przerwie przystąpiono do głosowania wniosku radnego Bogdana 
Januszewskiego „o zmianę w wydatkach z projektu budowa drogi w kierunku 

jeziora Brzuchowo na projekt budowy drogi w Radzimiu”. 
 
Wynik głosowania:  

1 głos za – B. Januszewski 
8 głosów przeciw – M. Betin, J. Dobek, D. Foleżyński, J. Kucharski,                    

E. Rekowski, S. Skaja, E. Stryszyk, K. Warylak 
4 głosy wstrzymujące się – S. Lubińska, P. Łukarski, G. Szymanowicz,                
E. Wiese   

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak poinformował, że                     

w wyniku przeprowadzonego głosowania wniosek został odrzucony.  
 
Radny Bogdan Januszewski podsumował, że gdyby Rady nie było wynik 

byłby ten sam.  
 
Następnie wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej 

Kazimierz Warylak odczytał treść uchwały zmieniającej uchwałę Rady 
Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Kamień Krajeński na rok 2023. 
 

Uchwała Nr XLIX/340/2023 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia            
28 lutego 2023 roku zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu 
Krajeńskim w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński na rok 
2023, podjęta została 12 głosami za, przy 1 głosie przeciw (B. Januszewski).         
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
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Ad.9. Wprowadzenia do tematu dokonał Skarbnik Miasta i Gminy 

Kamień Krajeński – Piotr Gustyn.    
 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 
odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Uchwała Nr XLIX/341/2023 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia            
28 lutego 2023 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Sępoleńskiemu, podjęta została jednogłośnie 13 głosami za.   
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 
Ad.10. Wprowadzenia do tematu dokonała Inspektor – Krystyna 
Dalecka.     

 
Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 

odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 

Uchwała Nr XLIX/342/2023 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia            
28 lutego 2023 roku w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na 
okres 15 lat oraz odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia umowy 
dzierżawy nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Kamień 
Krajeński, podjęta została jednogłośnie 13 głosami za.   
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 
Ad.11. Wprowadzenia do tematu dokonała Inspektor – Krystyna 

Dalecka.     
 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 
odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Uchwała Nr XLIX/343/2023 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia            
28 lutego 2023 roku w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na 
okres 15 lat oraz odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia umowy 
dzierżawy nieruchomości gruntowych stanowiących własność Gminy Kamień 
Krajeński, podjęta została jednogłośnie 13 głosami za.   
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 

Ad.12. Wprowadzenia do tematu dokonała Inspektor – Daria Krajewska.  
 
Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 

odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 

Uchwała Nr XLIX/344/2023 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia            
28 lutego 2023 roku w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych, 
podjęta została jednogłośnie 13 głosami za.   
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Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 
Ad.13. Wprowadzenia do tematu dokonała Inspektor – Natalia Szafran.  

 
Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 
odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 
Uchwała Nr XLIX/345/2023 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia            
28 lutego 2023 roku w sprawie określenia wykazu kąpielisk na rok 2023 na 
terenie gminy Kamień Krajeński oraz określenia sezonu kąpielowego, podjęta 
została jednogłośnie 13 głosami za.   
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 

Ad.14. Wprowadzenia do tematu dokonała Przewodnicząca Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji – Sabina Lubińska.      

 
Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 
odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 
Uchwała Nr XLIX/346/2023 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia            
28 lutego 2023 roku w sprawie rozpatrzenia wniosku, podjęta została 
jednogłośnie 13 głosami za.   
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 
Ad.15. Informacje, komunikaty oraz sprawy bieżące. 
  
Burmistrz Wojciech Głomski przedstawił oraz omówił harmonogram zadań 
inwestycyjnych zaplanowanych przez Powiat Sępoleński do realizacji w 2023 

roku na terenie Gminy Kamień Krajeński.  
 

Radny Sebastian Skaja zaprosił mieszkańców Kamienia Krajeńskiego na 
spotkanie z zarządem samorządu mieszkańców i Panem Burmistrzem                   
21 marca o godz. 1800 w MGOK. Omawiane będą sprawy miasta. 

Przedstawione zostanie również sprawozdanie z działalności.  
 Następnie zapytał co dzieje się przy ul. Dworcowej, ponieważ jeżdżą 
ciężarówki i widać ludzi w kombinezonach. Zapytał co od ponad tygodnia jest 

tam robione.   
 

Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że jest to przygotowanie do 
inwestycji kanalizacyjnej. Prezes ZGKiM Sp. z o.o. pozyskał środki również 
dzięki poręczeniu w WFOŚ. Ta sieć kanalizacyjna przygotowywana jest do 

remontu. Jest to kwota 358 tys. zł, która wykorzystana zostanie na 
udrożnienie i usprawnienie kanalizacji na ul. Dworcowej.  

 
Radna Sabina Lubińska podkreśliła, że prawdopodobnie gmina Kamień 
Krajeński ma największą ilość pracowników interwencyjnych. Zapytała czy 

byłaby możliwość, aby na jeden dzień skierować kilka osób do Zamartego.            
W kierunku Jerzmionek jest bardzo dużo liści. Nie ma kto tego posprzątać, 
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ponieważ w Zamartem nie ma pracowników interwencyjnych. Tak samo jest 

przy głównej ulicy od strony szkoły.  
 

Sołtys wsi Mała Cerkwica Zdzisława Żubka dopowiedziała, że jeżeli byłaby 
taka możliwość to również poprosiłaby o pracownika do Małej Cerkwicy, 
ponieważ nie ma nikogo do wykonywania prac porządkowych.  

 
Burmistrz Wojciech Głomski nawiązując do wypowiedzi radnej Sabiny 
Lubińskiej podkreślił, że tych pracowników w stosunku do tego co było 

kiedyś jest bardzo mało. Stosowana jest jednak taka zasada, że jednorazowo 
postara się pomóc.  

 
Radny Jarosław Dobek nawiązał do wniosku radnego Bogdana 
Januszewskiego odnośnie przesunięcia środków z jednego projektu na drugi 

projekt. Uważa, że nie powinno się krzywdzić jednych mieszkańców kosztem 
innych. Nie chciałby, aby był taki odbiór, że mieszkańcy Radzimia są przez 

Radę pokrzywdzeni i zapomniani. Radny uważa, że wniosek powinien 
dotyczyć tego, aby również na projekt drogi w Radzimiu przeznaczyć środki. 
Taka droga powinna tam także powstać. Powinno to zostać jednak 

przedstawione przez sołtysa lub jako wniosek mieszkańców. Podkreślił, że 
radny zaskoczył wszystkim tym swoim wnioskiem. Nie można komuś zabrać, 
aby komuś dać. Podkreślił, że dlatego zagłosował przeciw, ale nie jest 

przeciwny temu, aby taka droga kiedyś w przyszłości w Radzimiu powstała. 
Podkreślił również, że droga nad Brzuchowo od wielu lat jest potrzebna. 

Odbywa się tam spory ruch, zwłaszcza w okresie letnim. Jeżeli byłyby środki 
to w Radzimiu też droga mogłaby powstać.      
 

Radna Ewa Wiese również nawiązała do wniosku w sprawie drogi                  
w Radzimiu. Podkreśliła, że nie czuje się komfortowo przez to w jakiej 

sytuacji znaleźli się radni. Chciałaby podpowiedzieć sołtysowi oraz 
mieszkańcom Radzimia, że będzie nowa edycja Polskiego Ładu dla byłych 
PGR i może wtedy spróbować pozyskać środki na drogę w Radzimiu.  

 Następnie zwróciła również uwagę na gałęzie, także te suche                         
i połamane po ostatnich silnych wiatrach na odcinku drogi powiatowej Duża 
Cerkwica – Dąbrówka. Dodatkowo w niektórych miejscach zwisają 

niebezpieczne konary.  
Zgłosiła również uszkodzone przepusty pod chodnikami na ul. Leśnej, 

na łączniku w Dąbrówce. Woda wypłukała kamienie. Poprosiła, aby coś                   
z tym zrobić.     

 

Radny Bogdan Januszewski stwierdził, że z wypowiedzi wynika „jestem za,            
a nawet przeciw”. Podkreślił, że wnioskował już o projekt na tę drogę                    
w Radzimiu. Otrzymał odpowiedź, że nie ma takiej możliwości. Nie ma 

środków i nie będzie. Pierwszy wniosek w tej sprawie składał 2 lata temu.  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak również stwierdził, że 
radny Bogdan Januszewski zaskoczył wszystkich swoim wnioskiem. Takie 
rozmowy powinny toczyć się przy pracach nad projektem budżetu. Stwierdził 

jednak, że mogłaby zostać zrobiona ta droga w Radzimiu.  
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Radny Bogdan Januszewski podkreślił, że jest radnym również z Radzimia            

i nie musi czekać za wnioskami mieszkańców, ponieważ sam może taki 
wniosek złożyć.  

 
Sołtys wsi Płocicz Tomasz Kalla poprosił o informację w sprawie cen 
transportu tłucznia. Była cena 1.600 zł za zestaw. Dzisiaj zamawiając zestaw 

otrzymał informację o cenie 2.700 zł. Za taką cenę będzie mógł zakupić ze 
środków sołeckich tylko 7 zestawów. Nie wie jak ma to dzielić na tyle km 
dróg. Stwierdził, że Pan Burmistrz będzie się z tego tłumaczył na zebraniach 

wiejskich. Zapytał również o cenę wału i równiarki.  
 

Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że jest już po zapytaniu na te 
usługi i za chwilę Inspektor ds. dróg udzieli informacji. W całej gminie cena 
jest jednakowa. Należy również rozgraniczyć cenę tłucznia oraz gruzu.  

 
Radny Bogdan Januszewski stwierdził, że przy obecnych cenach niewiele się 

zrobi w ramach funduszu sołeckiego. 
 
Inspektor Daria Krajewska podkreśliła, że rozmawiała z Panem sołtysem             

z Płocicza i zna te ceny. Ponownie powtórzyła, że ponad 2.800 zł jest za              
25 ton tłucznia. Z kolei równiarka i wał po około 233 zł za godzinę.    
 

Radny Eugeniusz Stryszyk stwierdził, że jest to za dużo jeżeli w roku 
ubiegłym było 1.600 zł.  

 
Inspektor Daria Krajewska poinformowała, że zapytanie było w grudniu              
i w roku poprzednim również. Było to zatem przed wszystkimi podwyżkami. 

Firma miała możliwość zwiększenia ceny w trakcie roku, ale tego nie zrobiła. 
W tym roku złożone zostały 2 oferty i ta druga była jeszcze wyższa od tej, 

która jest obecnie.    
 
Ad.16. Zamknięcie obrad sesji.    
 

K. Warylak – w związku z wyczerpaniem porządku sesji, zamykam obrady              
XLIX sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim. Dziękuję wszystkim za 

obecność. 
 

 

Na tym obrady XLIX sesji zakończono.   
 
 

   P r z e w o d n i c z ą c y  

Protokołowała                                                     Rady Miejskiej 

/-/ Izabela Turzynska 

                                                                          /-/ Kazimierz Warylak  


